
  VEJLAUGET   "G Å G A D E R N E"  ROSKILDE

Bestyrelsen:  

Bestyrelse Henrik Settrup Mr. Monopol Skomagergade 24
Telefon 46 35 10 98 - 096@mr.dk

Bestyrelse Michael Gundersen Tidl. TTU Skomagergade 31
Telefon 22 30 60 76 - ttu@webspeed.dk  

Bestyrelse Henrik Enig Andersen & Enig Karen Olsdattters Stræde 7
Telefon 46 35 06 99 - henrik@enig.dk  

Bestyrelse Lars Jørgensen Pandang Skomagergade 15
Telefon 46 36 40 10 - p@ndang.dk

Bestyrelse Jeanette Dalsgaard Raadhuskælderen Fondens Bro 3
Telefon 46 36 01 00 - mail@raadhuskaelderen.dk

Referat fra Vejlaugets generalforsamling onsdag den 6. marts 2024 kl. 10:00 på Roskilde Kommune.

Formand Henrik Settrup bød velkommen.

Generalforsamlingens dagsorden:
1.  Valg af dirigent.
2.  Vejlaugets formand aflægger beretning for det forløbne drifts år.
3. Regnskabet  for kommunale  indtægter  med  angivelse  af evt.  restancer  fremlægges,  herunder  oplysning om Vejlaugets
administrationsudgifter for det forløbne drift år.
4.  Forslag fremsat af medlemmer 
5.  Valg af 5 medlemmer til Vejlaugets bestyrelse.
6.  Valg af 2 suppleanter til Vejlaugets bestyrelse.
7.  Eventuelt.

Ad1: Ingen blev valgt da det kun var bestyrelsen samt Roskilde Kommune tilstede.

Ad2: Beretning til generalforsamlingen i Vejlauget Gågaderne Roskilde for 2023/24                                               
af Formand Henrik Settrup

Bestyrelsen har i løbet af året haft en god dialog med hinanden og med Forvaltningen i Roskilde Kommune. Der har været
indvielse af de nye flotte ænder i Klosterhaven. Efterfølgende har gågadelauget ikke nogen økonomiske midler til projekter
i forhold til forskønnelse af gågaderne og sidegaderne.

Den 27.september var tre fra bestyrelsen sammen med fire fra Forvaltningen på gennemgang af gaderne for at se på 
tilstanden. Der blev nedskrevet om forskellige ting som godt kunne trænge til at få et løft – bla. efter diverse opgravninger 
i gaden, samt ukrudt, og ikke mindst den dårlige belysning i gaderne. Der blev igen snakket om udskiftning af 
lampeindsatserne kunne være en løsning. En del af de grønne gadelamper trænger også til at blive rettet. Der er forsat et 
par steder hvor der er trukket ledninger ud fra, hvilket heller ikke ser pænt ud. Der er forsat steder hvor der mangler ler 
grus. Til gengæld har der i foråret 23 være brugt resurser på at få vasket klistermærker m.m. af henvisningsskiltene, 
hvilket var tydeligt. 

Vi fik også igen en snak omkring parkering i Algade som bekendt ikke er lovligt – men et problem, ligesom for meget 
unødigt kørsel i løbet af dagen.  Evt. Parkeringsvagterne eller Politiet skal gøre noget mere!

Slutteligt så siger jeg tak til Morten Marcher, Christina Buch og Thomas Carlsen samt bestyrelsen for godt samarbejde i 
2023.

Ad3:  Der er ikke længere mulighed for at få penge til forskønnelse fra Roskilde Kommune, hvilket indebærer, at der ej 
heller kan betales for hjemmeside eller generalforsamling. Generalforsamling for 2025 vil derfor være sidste gang Roskilde
Kommune kan fremsende indkaldelse + referat.

Ad4: Forslag fremsat af medlemmer eller Vejlaugets bestyrelse: 

Ophævelse af foreningen Vejlauget Gå-gaderne Roskilde jf. vedtægterne.

På generalforsamlingen fortæller man om fremtiden for samarbejdet og indholdet i aftalen med Forvaltningen.

Bestyrelsen kommer i løbet af 2024 med et oplæg til en ny samarbejdsaftale, som vi sender som udkast til Christina 
Buch.

Ad5: Genvalg af Henrik Settrup, Michael Gundersen, Jeanette Dalsgaard, Henrik Enig og Lars Jørgensen
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Ad6: Genvalg af Annette Wilsom (Garnhøkeren), Nyvalg af Lene Holgersen (butik ViVi).

Ad7: Formanden havde følgende under punktet eventuelt 

I foråret 2024 havde en del af bestyrelsen et uformelt møde med Morten Marcher, Christina Buch og Thomas Carlsen, 
hvor vi drøftede fremtiden for samarbejdet med forvaltningen i Roskilde Kommune, samt hvordan Gågadelauget bliver 
administreret i dag o.s.v.

Der var enighed om, at vi bør tænke på at forenkle tingene. Der var begge veje enighed om, at vi fremover også ønsker et 
godt samarbejde, da det giver en ”kortere vej” hvis der opstår forskellige situationer. Men der bør findes en ny måde som 
vi fremover kan have vores samarbejde, uden en generalforsamling, da bestyrelsen ikke har nogen råderet over 
økonomiske midler. 

Formand sluttede af med at takke for god ro og orden.

Med venlig hilsen                    Michael Gundersen                               Henrik Settrup                                  Henrik Enig                                   
        

                              

                    
             Dirigent                                       Formand                                           Sekretær                                                


